

DREIECK DESIGN

MADE IN GERMANY · SINCE 1984

WWW.DREIECK-DESIGN.COM



SONDERMAßE SIND MÖGLICH
CUSTOM SIZES AVAILABLE

DESIGN : DREIECK DESIGN

QUADRO

Die klare moderne Linie der QUADRO Serie setzt sich auch in den Beistelltischen dieser Serie nahtlos fort. Bei diesem klassischen 2-Platten Tisch ergänzen Design und Qualität die Einsatzmöglichkeiten hier in idealer Form.

The clear, modern line of the QUADRO series continues seamlessly in the line of these side tables. Design and quality complement this classic 2-plate table's different fields of use in an ideal fashion.



DIMENSIONEN

QUADRO	
QB 4540	45 x 45 x 40 cm
QB 5040	50 x 50 x 40 cm
QB 5540	55 x 55 x 40 cm

RONDO	
R 4540	45 Ø x 40 cm
R 5040	50 Ø x 40 cm
R 5540	55 Ø x 40 cm

Verfügbare Serienhöhen |
available standard heights :
40 cm / 46 cm / 52 cm

Maße [b x t x h] | Dimensions [w x d x h]

ABBILDUNGEN

- ① QB 5046 s + QB 5552 k + QB 4540 k
- ② R 5046 k + R 5552 k + R 4540 k
- ③ R 5046 s + R 5552 s + R 4540 s



DESIGN : DREIECK DESIGN

RONDO

Die Beistelltische der Serie RONDO vereinen Form und Funktion. Die zeitlose, klassisch moderne Form in der edlen Materialkombination Glas + Edelstahl passt sich jeder hochwertigen Einrichtung an. Sie haben die Wahl zwischen FLOATGLAS und OPTIWHITE, klarem, satiniertem und lackiertem Glas und der Tischfuß kann neben der serienmäßigen Ausführung in Edelstahl auch in glänzend verchromt oder in Messing poliert geliefert werden.

The side tables of series RONDO combine form and function. The timeless, classical modern form with the noble material combination of glass and stainless steel adapts to high-class furnishing of every form. You choose between FLOATGLASS and OPTIWHITE, clear, satined and colored glass; the table foot can not only be delivered in standard stainless steel, but also in high gloss finished chrome or in brass polished.